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Протокол

пленарного засідання восьмої сесії Кропивницької 
районної ради восьмого скликання

м. Кропивницький 24 червня 2022 року

Засідання восьмої сесії районної ради веде голова районної ради Лейбенко 
Андрій Олександрович.

Голова районної ради:
Доброго дня, шановні депутати та запрошені!

На пленарне засідання восьмої сесії прибуло 31 депутат. Кворум, необхідний 
для проведення сесії, є.

Пленарне засідання восьмої сесії Кропивницької районної ради восьмого 
скликання оголошую відкритим.

\3вучить Державний Гімн України \

У засіданні сесії беруть участь: голова Кропивницької районної військової 
адміністрації Пастушенко Віталій Анатолійович, керівник Кропивницької окружної 
прокуратури Ізотов Володимир Андрійович, представник територіальної оборони 
Кропивницького району Яровий Андрій Петрович.

До Кропивницької районної ради надійшли заяви про вихід з депутатської 
фракції Кіровоградської регіональної організації Політичної партії «Опозиційна 
платформа -  за життя» наступних депутатів районної ради:

Петрової Яни Миколаївни 
Олексієнка Бориса Миколайовича 
Ковальової Яни Миколаївни 
Маліцького Андрія Васильовича

та голови фракції Кіровоградської регіональної організації Політичної партії 
«Опозиційна платформа -  за життя» Віктора ЛУЦЕНКА. Відповідно до п. 3.4.4 
Регламенту Кропивницької районної ради оголошую про розпуск депутатської 
фракції Кіровоградської регіональної організації Політичної партії «Опозиційна 
платформа -  за життя».

Голова районної ради :
Надаємо слово Віталію Анатолійовичу.
Пастушенко В.А.: Перш за все хотів привітати всіх депутатів районної ради та 

всіх українців з знаковою подією, вчора було прийнято рішення відносно того, що 
Україна сьогодні вже є кандидатом до Європейського союзу. Ми декілька століть 
виборювали своє право на незалежність, право на суверенність. Серед депутатів 
дуже приємно є ті, які сьогодні стоять з зброєю на сторожі нашої цілісності та 
нашого суверенітету. Тому в мене побажання до всіх і в подальшому плідно



працювати на благо ЗСУ на благо фронту та на благо нашої держави. Слава 
Україні!

Героям Слава!
Голова районної ради:
Переходимо до формування порядку денного.
Пропонується перелік питань, який отримали всі депутати, включити до 

порядку денного пленарного засідання сесії та проголосувати порядок денний за 
основу.

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
Результати голосування: «за» - 31

«проти» - 
«утримались» - 
«не голосували» -

Прийнято.
На засіданні президії було запропоновано зміни до порядку денного президії, а 

саме внести до порядку денного президії питання «Про призначення Дуніної Ірини 
Юріївни генеральним директором КНП КРР «Кропивницька ЦРЛ»» на період 
воєнного стану, але не більше ніж 12 міс. після його закінчення.

Відповідно до ч. 12 ст. 46 ЗУ «Про місцеве самоврядування України» 
пропозицій щодо питань на розгляд ради можуть вноситися головою місцевої 
державної адміністрацій, головою .районної ради, постійними комісіями та 
депутатами ради.

Відповідно до п. 2.4.2 Регламенту Кропивницької районної ради питання 
вноситься до порядку денного за наявності проекту рішення районної ради з цього 
питання та необхідних інформаційно - довідкових матеріалів до проекту рішення.

Від суб’єктів подання проекту рішення та інформаційно - довідкових матеріалів 
з цього питання не надійшло. Президія районної ради не наділена повноваженнями 
вносити питання до порядку денного та не є суб’єктом подання -  відповідно до 
чинного законодавства.

Президія ради може приймати рішення, що мають лише дорадчий характер, 
тому пропоную порядок денний залишити без змін.

Чи будуть інші зауваження, зміни, доповнення до порядку денного?
Хто за те, щоб порядок денний пленарного засідання прийняти в цілому, 

прошу голосувати.
Результати голосування: «за» - ЗО

«проти» - 
«утримались» - 
«не голосували» - 1

Прийнято.

Голова районної ради:
Дякую. Порядок денний пленарного засідання сесії сформовано.
Нам потрібно затвердити регламент засідання.
Пропонується такий регламент:
Для доповіді - до 10 хв.
Співдоповіді -  до 5 хв.
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Виступу - ДО З хв.

Голова районної ради:

Всі питання було розглянуто на засіданні президії та рекомендовано на розгляд 
пленарного засідання сесії.

Голова районної ради
Перше питання порядку денного -  «Про інформацію керівника 

Кропивницької окружної прокуратури про результати діяльності на території 
Кропивницького району за 2021 рік».

Інформує Ізотов Володимир Андрійович - керівник Кропивницької окружної 
прокуратури.

Дане питання було розглянуто на засіданні постійної комісії районної ради з 
питань регламенту, законності, діяльності ради, депутатської етики та 
антикорупційної політики та рекомендовано на розгляд сесії.

Чи будуть запитання до Володимира Андрійовича ?
Які будуть пропозиції ?
Надійшла пропозиція прийняти проект рішення за основу.
Хто за те, щоб прийняти проект рішення за основу, прошу голосувати.
Результати голосування: «за» -ЗО

«проти» - 
«утримались» - 
«не голосували» - 1

Прийнято.
Зміни чи доповнення до проекту рішення будуть ? Немає.
Хто за те, щоб прийняти проект рішення в цілому, прошу голосувати.
Результати голосування: «за» - ЗО

«проти» - 
«утримались» - 
«не голосували» - 1

Рішення прийнято.
Прийнято рішення районної ради № 224 (додається)

Голова районної ради:
Наступне питання -  «Про затвердження звіту про виконання районного 

бюджету за 2021 рік».
Інформує Єсман Любов Григорівна -  головний спеціаліст відділу взаємодій 

з органами місцевого самоврядування Кропивницької районної військової 
адміністрації.

Дане питання було розглянуто на засіданні постійної комісії з питань бюджету 
та фінансів й рекомендовано на розгляд пленарного засідання сесії.

Чи будуть запитання до Любов Григорівни?
Які будуть пропозиції ?
Надійшла пропозиція прийняти проект рішення за основу.
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Хто за те, щоб прийняти проект рішення за основу, прошу голосувати. 
Результати голосування: «за» -29

«проти» - 
«утримались» - 
«не голосували» - 2

Прийнято.
Зміни чи доповнення до проекту рішення будуть ? Немає.
Хто за те, щоб прийняти проект рішення в цілому, прошу голосувати. 
Результати голосування: «за» - 29

«проти» - 
«утримались» - 
«не голосували» - 2

Рішення прийнято.
Прийнято рішення районної ради № 225 (додається)

Голова районної ради;
Наступне питання -  «Про погодження та затвердження проекту землеустрою 

щодо встановлення (зміни) меж села Веселівка на території Аджамської 
сільської ради Кропивницького району Кіровоградської області».

Інформує -  Швидич Василь Степанович -  розробник, начальник відділу

Голова районної ради;
По межам, будь ласка поясніть де встановлено та з ким межують.
Швидич В.С.: межі села Веселівка та села Зелений Гай , основою виконання 

проекту слугує генеральний план даного проекту. Межі села Веселівки та її площа 
погоджені сільською радою.

Голова районної ради:
Є питання? Прошу.
Деркаченко Ю.О.: підкажіть будь ласка чи проходило дане питання профільну 

комісію? Виносилося взагалі на розгляд комісії?
ПІвидич В.С.; Де? Тут в раді ? ні не проходило , комісії не було.
Голова районної ради:
Дане питання на комісії не розглядалося, а на Президії не було представника від 

сільської ради.
Вергун Q.C.: а представники є від сільської ради?
Швидич В.С.: сільська рада погодила, ні представника не має.
Вергун Q.C.: давайте до голосування переходити, позицію свою я на Президії 

висловив.
Фросіняк Р.В.: Є пропозиція таки розглянути на комісії а потім розглянути на 

сесії.
Голова районної ради ;

Добре, тоді переходимо до голосування.
Фросіняк Р.В.: так а як ставити дане питання на голосування, якщо воно не 

розглянуте на комісії?
Голова районної ради :
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Пропозицію ставимо на голосування розглянути на комісії а потім повернутися 
з даним питанням на сесії.

Деркаченко Ю.О.: Є пропозиція зняти з розгляду 3 та 4 питання.
Вергун О.С.: підтримую пропозицію Деркаченка Ю.О.
Голова районної ради :
Ставлю пропозицію на голосування зняти з розгляду 3 та 4 питання з порядку 

денного. Прошу голосувати.
Результати голосування: «за» - 29

«проти» - 
«утримались» - 
«не голосували» - 2

Голова районної ради:
Наступне питання -  «Про звільнення ПИВОВАРЧУКА Юрія Петровича». 
Інформує Сергієнко Олена Василівна -  начальник відділу правового 

забезпечення та документообігу районної ради.
Дане питання було розглянуто на засіданні постійної комісії з охорони здоров’я 

та рекомендовано на розгляд пленарного засідання сесії.
Чи будуть запитання до Олени Василівни ?
Які будуть пропозиції ?
Надійшла пропозиція прийняти проект рішення за основу.
Хто за те, щоб прийняти проект рішення за основу, прошу голосувати. 
Результати голосування: «за» -ЗО

«проти» - 
«утримались» - 
«не голосували» - 1

Прийнято.
Зміни чи доповнення до проекту рішення будуть ? Немає.
Хто за те, щоб прийняти проект рішення в цілому, прошу голосувати. 
Результати голосування: «за» -ЗО

«проти» - 
«утримались» - 
«не голосували» - 1

Рішення прийнято.

Прийнято рішення районної ради № 226 (додається)

Голова районної ради:
Наступне питання -  «Про призначення ДУШНОЇ Ірини Юріївни 

виконуючої обов’язки головного лікаря КПП Кропивницької районної ради 
«Кропивницька ЦРЛ».

Інформує Сергієнко Олена Василівна -  начальник відділу правового 
забезпечення та документообігу районної ради.

Дане питання було розглянуто на засіданні постійної комісії з охорони здоров’я 
та рекомендовано на розгляд пленарного засідання сесії.

Чи будуть запитання до Олени Василівни?
Чкі будуть пропозиції ?
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Надійшла пропозиція прийняти проект рішення за основу.
Хто за те, щоб прийняти проект рішення за основу, прошу голосувати. 
Результати голосування: «за» - ЗО

«проти» - 
«утримались» - 
«не голосували» - 1

Прийнято.
Зміни чи доповнення до проекту рішення будуть ? Немає.
Хто за те, щоб прийняти проект рішення в цілому, прошу голосувати. 
Результати голосування: «за» -ЗО

«проти» - 
«утримались» - 
«не голосували» - 1

Рішення прийнято.
Прийнято рішення районної ради № 227 (додається)

Голова районної ради:
Наступне питання -  «Про затвердження Статуту КНП Кропивницької 

районної ради «Кропивницька центральна районна лікарня» у новій 
редакції».

Інформує Сергієнко Олена;Василівна -  начальник відділу правового 
забезпечення та документообігу районної ради.

Дане питання було розглянуто на засіданні постійної комісії з охорони 
здоров’я та рекомендовано на розгляд пленарного засідання сесії.

Чи будуть запитання до Олени Василівни?
Які будуть пропозиції ?
Надійшла пропозиція прийняти проект рішення за основу.
Хто за те, щоб прийняти проект рішення за основу, прошу голосувати. 

Результати голосування: «за» -29
«проти» - 
«утримались» - 
«не голосували» - 2

Прийнято.
Зміни чи доповнення до проекту рішення будуть ? Немає.
Хто за те, щоб прийняти проект рішення в цілому, прошу голосувати. 
Результати голосування: «за» - 29

«проти» - 
«утримались» - 
«не голосували» - 2

Рішення, прийнято.

Прийнято рішення районної ради № 228 (додається)

Голова районної ради:
Наступне питання -  «Про виключення гр. РИБАК Лариси Іванівни зі списку 

присяжних Бобринецького районного суду Кіровоградської області».
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Інформує Сергієнко Олена Василівна -  начальник відділу правового 
забезпечення та документообігу районної ради.

Дане питання було розглянуто на засіданні президії та рекомендовано на 
розгляд сесії

Чи будуть запитання до Олени Василівни?
Які будуть пропозиції ?
Надійшла пропозиція прийняти проект рішення за основу.
Хто за те, щоб прийняти проект рішення за основу, прошу голосувати. 
Результати голосування: «за» - ЗО

«проти» - 
«утримались» - 
«не голосували» - 1

Прийнято.
Зміни чи доповнення до проекту рішення будуть ? Немає.
Хто за те, щоб прийняти проект рішення в цілому, прошу голосувати.
Результати голосування: «за» - ЗО

«проти» - 
«утримались» - 
«не голосували» - 1

Рішення прийнято.

Прийнято рішення районної ради № 229 (додається)

Голова районної ради:
Наступне питання -  «Про затвердження договору та додаткової угоди на 

оренду майна, що належить до спільної власності територіальних громад, сіл, 
селищ, міст Кропивницького району».

Інформує Кірілова Катерина Олександрівна -  начальник відділу 
бухгалтерського обліку та з питань власності.

Дане питання було розглянуто на засіданні президії та рекомендовано на 
розгляд пленарного засідання сесії.

Чи будуть запитання до Катерини Олександрівни?
Які будуть пропозиції ?
Надійшла пропозиція прийняти проект рішення за основу.
Хто за те, щоб прийняти проект рішення за основу, прошу голосувати. 
Результати голосування: «за» -ЗО

«проти» - 
«утримались» - 
«не голосували» - 1

Прийнято.
Зміни чи доповнення до проекту рішення будуть ? Немає.
Хто за те, щоб прийняти проект рішення в цілому, прошу голосувати. 
Результати голосування: «за» - ЗО

«проти» - 
«утримались» - 
«не голосували» - 1
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Рішення прийнято.

Прийнято рішення районної ради № 230 (додається)

Голова районної ради:
Переходимо до розгляду питань розділу «Різне».

Голова районної ради:
По питанню «Різне» чи є бажаючі виступити ?

Голова районної ради;
Шановні депутати!
Всі питання, які виносилися на розгляд пленарного засідання восьмої сесії 

Кропивницької районної ради восьмого скликання, розглянуто.
На цьому пленарне засідання восьмої сесії Кропивницької районної ради 

восьмого скликання оголошую закритим.
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